

بيان رابطة الشبكات السورية حول استهداف المنشآت الطبية في شمال غرب سوريا من قبل قوات النظام السوري

2021-03-22

English Below

تدين رابطة الشبكات السورية وتستنكر بشدة عمليات القصف الممنهج وتواصل استهداف المنشآت الحيوية والطبية من قبل النظام السوري في شمال غرب سوريا

حيث أدى هذ القصف والاستهداف الممنهج من قبل قوات النظام يوم الأحد الموافق 21 آذار 2021 إلى خروج مشفى في مدينة الأتارب عن الخدمة وسقط جراء هذا القصف العديد من الضحايا وعشرات الإصابات في صفوف الكوادر الطبية والمدنين.

نحن في رابطة الشبكات السورية إذ نستنكر وندين بشدة هذا العمل الاجرامي البغيض الذي يعد خرقاً سافراً للقانون الإنساني الدولي والقانون الدولي لحقوق الإنسان والتي تنص على تحييد المدنين والمنشآت الطبية

كما أننا وببالغ الحزن والألم نتقدم الى ذوي الضحايا بخالص العزاء والمواساة سائلين الله تعالى أن يلهمهم الصبر والسلوان على ما أصابهم وأن يتغمد الضحايا بواسع الرحمة والمغفرة متمنين للمصابين والجرحي الشفاء العاجل والسلامة

رابطة الشبكات السورية: مؤسسة تجمع الأجسام التنسيقية لمنظمات المجتمع المدني السوري، تجمعها آلية تنسيق شفافة ضمن أُطر تشاركية تعددية ذات مصداقية تهدف الى تعبئة طاقات الأجسام التنسيقية المدنيّة بما يكفل التعبير الخلاّق عن تطلعات المجتمع المدني السوري، وتطوير مبادراته بهدف نصرة قضاياه وبناء قدراته لتعزيز التنمية الشاملة.

تضم رايطة الشبكات السورية ثمانية أجسام تنسيقية وتضم هذه الاجسام التنسيقية 185 مؤسسة تعمل في المجال الانساني و المدنى في سوريا ولبنان والأردن وتركيا والداخل السوري

بيان رابطة الشبكات السورية

2021-03-22

Syrian Networks League Syrian.networks@gmail.com



Statement of the Syrian Networks League on the targeting of medical facilities in northwestern Syria by the Syrian regime forces

22-03-2021

The Syrian Networks League condemns the bombing and continues to target vital and medical facilities by the Syrian regime in northwestern Syria

On Sunday, March 21, 2021, this bombing stopped the work of a hospital in the city of Atareb, and many victims and dozens of injuries among the medical personnel and civilians also died.

We are in the Syrian Networks League. We strongly denounce and condemn this abhorrent criminal act, which is a flagrant violation of international humanitarian law and international human rights law, which provides for the neutralization of civilians and medical facilities.

We also, with great sorrow and pain, we offer the families of the victims our sincere condolences and sympathy, asking God Almighty to inspire them patience and solace for what happened to them and for the victims to be blessed with mercy and forgiveness, wishing the injured and wounded a speedy recovery

Syrian Networks League (SNL): An institution that brings together the coordinating bodies of Syrian Civil Society Organizations, gathered by a transparent coordination mechanism within credible, pluralistic participatory frameworks, aiming at mobilizing the energies of civil coordination bodies to ensure the creative expression of the aspirations of Syrian Civil Society, and develop its initiatives with the aim of advocacy for its issues and building its capabilities to promote comprehensive development.

Syrian Networks League consists of eight coordination bodies. These coordination bodies include 185 organizations working in the humanitarian and civil fields in Syria, Lebanon, Jordan, and Turkey.

Syrian Networks League 22/03/2021

Syrian Networks League Syrian.networks@gmail.com